



我国食品放射性监测现状与展望

拓飞, 孙全富, 周强

引用本文:

拓飞, 孙全富, 周强. 我国食品放射性监测现状与展望[J]. 中华放射医学与防护杂志, 2025, 45(12): 1165–1168.

在线阅读 View online: <https://doi.org/10.3760/cma.j.cn112271-20251016-00361>

您可能感兴趣的其他文章

Articles you may be interested in

我国放射卫生信息化建设现状与展望

Current status and future perspectives of radiological health informatization in China

中华放射医学与防护杂志. 2019, 39(10): 721–724 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2019.10.001>

食品放射性核素监测信息系统及应用情况

Construction and application of food radionuclide monitoring information system

中华放射医学与防护杂志. 2019, 39(10): 736–740 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2019.10.004>

2013–2017年宁德核电站周围食品中⁹⁰Sr放射性水平调查

Investigation on ⁹⁰Sr concentrations in foods near Ningde Nuclear Power Plant in 2013–2017

中华放射医学与防护杂志. 2019, 39(12): 931–935 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2019.12.010>

云南某铀矿退役环境保护区周边食品放射性水平分析

Radioactivity levels in foods in environmental protection area around a decommissioned uranium mine in Yunnan province

中华放射医学与防护杂志. 2018, 38(5): 364–367 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2018.05.008>

全国放射卫生信息平台的建设与应用

Construction and application of national radiological health information platform

中华放射医学与防护杂志. 2019, 39(10): 725–730 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2019.10.002>